
Vážení zastupitelé Nového Města na Moravě.

Rádi bychom Vás informovali o sepsání petice proti výstavbě autobusové zastávky na ulici Karníkova. Tato petice vznikla
na základě pravidelného sobotního hlášení starosty pana Michala Šmardy na FB z 8.12.2023, kde jsme se dozvěděli, že
byla schválena výstavba autobusové zastávky.

Při podpisování této petice jsme prošli Karníkovu ulici od č.p. 1158 po č.p. 1174 a kromě jedné rodiny v této části ulice o
stavbě autobusové zastávky nikdo nevěděl a byli nemile překvapeni. Nikdo vědomě nepodporoval výstavbu autobusové
zastávky v jiné petici, či dotazníku, jakje některými zastupiteli prezentováno, asi nepatříme do horní části Holubky, anebo
jsme byli pro jistotu účelově vynecháni.

Právě v této části jsme nasbírali nejvíce podpisů.

Dále jsme prošli řadové domy a čtyřbytové domy na ulici Karníkova č.p 1134 až 1150, kde jsme se teprve dozvěděli o
petici na podporu výstavby autobusové zastávky.

Jelikož jsem byl i s dalšími obyvateli Holubky účastníkem schůzky v roce 2023 o rozvoji této části obce s představiteli
města, kde se projednávaly návrhy na zlepšení této čtvrti, tak mě velice nemile překvapilo, a to nejenom mě, že na místě,
kde se navrhovala parkovací místa bude autobusová zastávka.

Důvody pro sepsání petice:

1. Obyvatelé si nepřejí průjezd autobusu „obytnou zónou“ ve vzdálenosti cca 7—8 m před vchody do obytných budov.

2. Vybudování zastávky na ulici, kde chybějí parkovací místa od čísla popisného 1158 až po 1174. Auta návštěv parkují na
komunikaci, která je široká cca 6 m. Průjezd autobusu ještě více zkomplikuje průjezdnost ulice.

3. Parkovací místa v oblasti řadových domů a čtyřbytových domů na ulici Karníkova č.p 1134 až 1150 jsou již nyní dle
našeho názoru nedostatečná a v zimním období velmi omezená, autobusová zastávka tak omezí výstavbu nových
parkovacích míst

4. Největší komplikaci ve sjízdnosti a průjezdnosti na ulici Karníkova vidíme v zimním období, kdy vzhledem k pluhování
silnice je vozovka o další cca 1 m na každé straně užší. Udržována je maximálně pouze štěrkovým posypem a je kluzká.
V tomto období je problematické se vyhnout dvěma osobním autům.

5. Vybudování autobusové zastávky ve vzdálenosti do 500 m od dalších zastávek je zbytečná, viz obrázky níže.

6. Vybudování zastávky na horizontu a v zatáčce, kde je průjezd tímto místem nepřehledný, jde opět o další komplikaci
v dopravě.
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Zamyšlení pro Vás.

1. Dle našeho názoru je velmi nevhodné nechat projíždět autobus v blízkosii vchodů do rodinných domů, které si lidé
postavili v této klidné oblasti pro odpočinek po práci. Komu z Vás a ostatním obyvatelům Nového Města na Moravě
projíždí autobus takto blízko před vchodem do domu?

2. Proč chcete znepřemňovat obyvatelům této ulice klidné bydlení? To si nezasloužíme, žít na klidné ulici?

3. Proč nejsou kroky komunikovány se všemi obyvateli předem? Proč se musíme dovídat o takovýchto krocích ve stylu o
nás bez nás?

4. Bude vytíženost autobusu vůbec dostatečná? Nejvíce je autobus obsazen školními dětmi v 7 hodin ráno a poté je již
vytíženost minimální. Školním dětem jistě ranní procházka do 500 m v dosahu stávajících zastávek neublíží.

Tímto Vám děkujeme za přečtení našich důvodů pro nesouhlas s vybudováním autobusové zastávky a doufáme, že i nad
našimi důvody se zamyslíte.

V Novém Městě na Moravě Dne 28.1.2024

Za petiční výbor


